
Antwoord op technische vraag mw. Van Langen (VVD) tijdens NLM 19-06-17 bij Jaarstukken 2016. 

 

Antwoord op de technische vraag die mw. Van Langen stelde bij de behandeling van de jaarstukken 

over de onderbesteding bij weidevogels (€ 117.000,-).  

 

Het gaat om een beperkte onderbesteding ten opzichte van het veel grotere budget van 

natuurbeheer, dat circa € 15 miljoen omvat. Wij hadden het subsidieplafond voor projecten van de 

agrarische collectieven bewust wat hoger gesteld, zodat er in ieder geval voldoende financiële ruimte 

zou zijn voor projecten van de collectieven. Omdat de collectieven in 2016 erg druk zijn geweest met 

de transitie naar een nieuw stelsel voor agrarisch natuurbeheer, hebben ze minder tijd gehad om 

nieuwe projecten op te starten. Ook is een project waarvan we verwachtten dat het nog in 2016 

binnen zou komen, in 2017 ontvangen. Dit verklaart deze (beperkte) onderbesteding. 


